
 
Fredrikstad Seilforening  

Protokoll fra Styremøte, 15. Mai klokka 20.00.   

 

Til stede: Endre, Jørgen, Magnus og Sandra 

 

Forfall: Helge, Petter, John og Vidar 

   

1. Referat fra forrige styremøte  
 

Referat fra forrige styremøte er godkjent.  

 
 

2. Status fra virksomheten 

 

1. Slippen 
Halvparten av bodene er fylt opp. Vi sender ut en påminnelse og avventer til 

neste styremøte om det blir fylt opp. 

 

Vi har gjennomført 2 vellykkede dugnader. Det gjenstår fortsatt noe arbeid på 

brygga.  

 

2. Barn og Ungdom 

 

Det har vært gjennomført 2 Norgescuper med god deltakelse fra klubben 

og førstkommende helg er det NM i Tønsberg. Mye aktivitet i øyeblikket. 

En utfordring er å få med noen nye foreldre til å bidra og reise rundt på 

regatta. 

Et ønske er å få Norgescup til foreningen neste år. Vi jobber med dette 

utover høsten. 

 

3. Regatta 

 

 Twostar gjennomføres i forbindelse med Homlungen. De starter egen 

regatta på fredag og er med på homlungen på lørdag.  

 

Skjenkebevilling er i orden og det blir reker på festen. John ordner med 

dette. 

4. Økonomi 

 
Vidar tar en status på dette neste styremøte. 

 

 

 

 

 

 



 
3. Masteskuret 

 
Vi purrer på oppstart av skifting av tak på masteskuret. Petter følger opp dette.  

 

4. Områdeplan og oppstilling av jolleoppstillingsplassen 

 
Endre og John har vært på møte med landskapsarkitekten.  

Vi har undersøkt om mulighet for tippemidler og det er ikke mulig å få på 

parkeringsplassen, men vi kan få for arbeid på nedsiden av klubbhuset.  

 

Vi ser på mulighet å flytte opplag på oversiden av slippen når plassen er satt i 

stand. 

 
 

5. Regelverk for innkjøring og parkering av krybber og hengere 

 

Vi må bli flinkere til å håndheve og bekjentgjøre regelverket. Vi må også bli 

flinkere til å merke privat utstyr og båter som er på området.  

Styret vedtar å lage merkelapper med nummer så vi kan holde oversikt over 

alle som har båter og utstyr parkert på slippen. Endre bestiller opp dette.  

 

6. Eventuelt 

 
Sjøsetting av båter som står i opplag på slippen må vi bli strengere på når skal 

ut. Det er en utfordring i forbindelse med jolleaktivitet.  

 

 

 

 

 
Dato for neste styremøte settes til 19. Juni kl 19.00 

 

Møtet ble avsluttet kl. 21.05 


